
 
Fra: Ann Kathrin Eivik <akeivik@online.no>  
Sendt: fredag 9. juni 2023 17:53 
Til: Gisle Jakhelln <gisle@boarch.no> 
Emne: Innspill til planarbeid for buggegården 
 
Stiller meg negativ til planarbeid med ny bebyggelse på Gimletomten. 
 
Ann Kathrin Eivik-Kristiansen 
 



FAGLIG TRAFIKKFORUM BODØ 
 
 
 

FAGLIG TRAFIKKFORUM BODØ SKAL ARBEIDE FOR ØKT TRAFIKKSIKKERHET OG -FORSTÅELSE I BODØ KOMMUNE. INNSATSEN ER PRIMÆRT 
RETTET MOT MYKE TRAFIKANTER, HERUNDER SKOLER OG BARNEHAGER. FTB HAR INGEN VEDTAKSMYNDIGHET, MEN GIR RÅD OG / ELLER 
FORSLAG TIL LØSNINGER I SAKER SOM LEGGES FRAM FRA MÅLGRUPPENE, OG SOM HØRINGSINSTANS FOR BODØ KOMMUNE OG EV. 
ANDRE. FTB KAN OGSÅ PÅ EGET INITIATIV TA OPP SAKER TIL BEHANDLING OG TILRÅDING. 
 
Sekretær: Leif Håkestad       E-post haakesta@online.no   Tlf. 975 35424 
 

 

 
Til          Bodø, 11. juni 2023 
BOARCH arkitekter AS 
Postboks 324 
8001 BODØ 
 
 

Detaljregulering for Buggegården, Bodø 
 
Faglig Trafikkforum Bodø (FTB) har vurdert forslaget til planprogram for detaljregulering for Buggegården. 
 
Innledningsvis er vi fornøyd med at planprogrammet legger opp til at barn og unges oppvekstvilkår er ett av tre 
tema som skal konsekvensutredes. Helt konkret går det her frem at «Sikkerhet ved ferdsel i forhold til biltrafikk 
skal inngå i vurderingen». 
 
Planområdet ligger ved, og omfatter deler av, Bankgata. Bankgata er en høyt trafikkert gate, med en ÅDT på 
6600, målt utenfor Bryggerikvartalet. Den er en viktig innfartsåre til sentrumskjernen, men også skolevei for 
elever ved Bankgata ungdomsskole, Bodø videregående skole og noen av elevene på Aspåsen skole. 
Idrettsanleggene ved Bankgata skole genererer også mye trafikk her, både dag- og kveldstid.  
Flere av kryssene mot Bankgata har utfordrende siktforhold. Det gjelder blant annet krysset mot Parkveien, rett 
nord for planområdet. 
 
Grensen mellom inntakssonene til barneskolene Aspåsen og Østbyen går i all hovedsak i Bankgata. Mellom 
Aspåsen og Bankgata skoler er det anlagt en trafikksikker og i hovedsak bilfri gangforbindelse gjennom skolenes 
uteområder. 
 
Grunnkretsen Rensmoen som ligger mellom Bankgata, Sivert Nielsens gate, Jordbruksveien og 
Hålogalandsgata, like sør/øst for planområdet, er et unntak. Her går inntakssonen til Aspåsen skole østover 
over Bankgata og innover i Østbyen. For Aspåsen-elever bosatt øst for Bankgata fortsetter altså skoleveien over 
Bankgata og inn Sivert Nielsens gate, Olav Tryggvasons gate eller Hålogalandsgata.  
 
Mulige fremtidige endringer i skolestruktur, eksempelvis knyttet til Østbyen skole, kan forskyve inntaksgrensen 
ytterligere i østlig retning, og medføre at flere barn må krysse Bankgata til og fra Aspåsen.  
Sivert Nielsens gate frem til Bankgata er også definert som sykkelrute i kommunedelplan for sykkel. Denne 
fortsetter nord for Bankgata skole frem til Torvgata ved Bodø videregående skole. 
 
På bakgrunn av dette er det helt sentralt at Bodø kommune, som veieier og planmyndighet, har et sterkt fokus 
på trafikksikkerheten i og rundt Bankgata – både for bil og myke trafikanter. 
I denne sammenheng er det spesielt viktig at planlagte løsninger ivaretar både frisikt for nye utkjørsler og 
sikker kryssing av Bankgata for myke trafikanter. Dagens fartsgrense på 40 km/t kan med fordel vurderes, for 
eksempel i forbindelse med gjennomgangen som er varslet i Bodø kommunes trafikksikkerhetsplan. 
 
 
Med hilsen 
 
For Faglig Trafikkforum Bodø 
 
Leif Håkestad 
Sekretær 
 
 

mailto:haakesta@online.no


Svar på nabovarsel
Du kan bruke dette skjemaet for å si fra om du har merknader eller ikke. Den
som er ansvarlig for byggeprosjektet sender merknadene dine til kommunen
sammen med byggesøknaden.

Her er det planer om å bygge, rive, eller endre
 
Adresse: Bankgata 24A, 8005 Bodø

Kommune: Bodø

Gårdsnr.:
138
 

Bruksnr.:
719
 

Festenr.:
0
 

Seksjonsnr.:
0
 

Nabovarselet er mottatt av

Eier/ fester av naboeiendom: GØRIL MERETHE SALOMONSEN
 

Adresse: Bankgata 20, 8005 BODØ
Gårdsnr.:
138

Bruksnr.:
666

Festenr.:
0

Seksjonsnr.:
0

 
    

Svar på nabovarselet (fylles ut av nabo/gjenboer):
 

Her kan du krysse av for om du har merknader eller ikke.

Dersom du har merknader, kan du skrive disse i tekstboksen under. Du kan også laste opp
et vedlegg ved å trykke på "Oversikt - skjema og vedlegg" øverst til venstre.

Skjemaet kan kun sendes inn én gang.

Jeg har ingen merknader

Jeg har merknader
 
Merknad til nabovarselet:
Innspill til nabovarsel vedrørende Buggegården  

1. Klage på tilbakeholdelse av informasjon i prospekt og planprogram 
Som nærmeste nabo ønsker jeg å klage på mottatt prospekt og planprogram. De gir ingen 
informasjon om detaljene i prosjektet, da det for eksempel kun er vist skyggetegninger av 
bygningene. Det fremkommer også at planer delvis skal oppheves, men står ikke hva opphevelsen 
gjelder. Dette gir ikke meg som nabo reelle klagemuligheter, da informasjonen om prosjektet er for 
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diffus.

2. Klage på høyde 
Området er regulert til øverste tillatte mønehøyde på 7 meter (etter planbestemmelsene § 4.1.4 
Offentlig tjenesteyting). Ut fra planprogrammet forstår jeg det slik at byggene skal ha en høyde på 
maks 7 meter. Da jeg søker på nett blir jeg særdeles overrasket over å se at byggene på tegningene 
har en mønehøyde på 9,35 m. Dette vil jeg påklage, og ber kommunen holde seg til lovverk og 
regelverk de pålegger innbyggerne. 

3. Klage på maktmisforhold 
Med ett pennestrøk endrer kommunen lovverket med den hensikt å tilpasse det til egne og 
utbyggernes behov. Med det ødelegges en av førkrigstidens få bevarte bygninger og tomten rundt. 
Vår bolig «Den gamle rådmannsboligen» er fra 1938 og nærmeste nabo til Buggegården. 
Byggeplanene vil endre det historiske og arkitektoniske uttrykket, da man må ha god fantasi for å se 
at de planlagte firemannsboligene skal passe inn blant eksisterende bygg. Vi oppfordrer 
kommunepolitikerne til å forholde seg til gjeldende lover og planer, og dermed signalisere at 
innbyggerne i Bodø er likeverdige utbyggerne. 

4. Generelle innspill 
Jeg har forståelse for at kommunen er i en utfordrende økonomisk situasjon, men pengene i 
forbindelse med salget av Buggegården kan kanskje hjelpe akkurat nå, men vil det i et prospektivt 
perspektiv utgjøre den store forskjellen? Hvorfor ikke se fremover og ivareta et sentralt, historisk 
bygg? La ungdommen få benytte huset til meningsfulle aktiviteter. Forebyggende helsearbeid blant 
unge er en mangelvare i byen, og det er hensiktsmessig å ha andre steder å dra til enn skolebygg 
hvor de allerede befinner seg gjennom dagen. Viser her til Tromsø og Tvibit, et eksempel til 
etterfølgelse. Når jeg leser Kommunedelplanen for kultur i Bodø, skrives det så fint om at Bodøs 
kulturliv skal ha møteplasser som bidrar til samspill og kreativitet, og at ungdommen skal høres og 
satses på. Utbyggerne kontrollerer allerede store deler av byen. Om kort tid er pengene kommunen 
får for salget brukt, men om kommunen bevarer det historiske bygget og området rundt, kan det 
komme innbyggerne til gode i mange år fremover.  
 
 
Dersom den som har sendt deg nabovarselet enkelt skal kunne kontakte deg ved behov, kan du
legge inn e-post og/eller telefonnummer nedenfor. Dette er frivillig.

E-postadresse: goril.salomonsen@outlook.com
Telefonnummer: 41252735
 

SIGNERT AV

GØRIL MERETHE SALOMONSEN på vegne av
SALOMONSEN GØRIL MERETHE 07.05.2023

Dette dokumentet er signert elektronisk og arkivert i Altinn.07.05.2023 20:42:28 AR
550419128

07
.0

5.
20

23
 2

0:
42

:2
8 

AR
55

04
19

12
8

2



 
 
Fra: Rune Klette <r-klette@online.no>  
Sendt: fredag 9. juni 2023 16:09 
Til: Gisle Jakhelln <gisle@boarch.no> 
Emne: Detaljregulering for Buggegården 
 
Klage på detaljregulering for Buggegården, Bankgata 24. 
  
Buggegården med ungdomshuset Gimle har en lang historie i Bodø.  Vi vil klage på flere 
kritikkverdige forhold vedrørende håndtering av fremtiden til bygget. 
  
Det verserer to versjoner av hvordan Buggegården ble overtatt av Bodø kommune. Den ene er 
at avdøde Sigrid Bugge donerte gården for at den skulle bli ungdomsklubb. Den andre 
versjonen, som er formidlet fra kommunen, er at eiendommen ble ekspropriert. Bodø 
kommune ønsker nå å realisere en økonomisk gevinst av eiendommen, som de enten har 
mottatt i det henseende at den var øremerket ungdom, eller at den var ekspropriert.  
  
Informasjonsmøtet den 10.05.23 i rådhuset gav inntrykk av hastverk og litt som prosess der 
brukermedvirkning skulle hakes av for at byens borgere var hørt. Kulturhuset Gimle omfatter 
Buggegården og bygget mot nord. Representanter fra kommunen og Boarch ønsker å splitte 
byggene. Det ble hevdet at bygget ikke lengre kan benyttes til ungdomsklubb, noe som 
tidligere var en realitet. Uorganisert ungdom i Bodø har per i dag ingen tilbud som for 
eksempel Tromsø har med Tvibit. Vi synes det er beklagelig at ungdom i Bodø ikke har en 
fritidsklubb som er tilgjengelig for alle ungdommer, hvor det ikke stilles krav til fysikk eller 
talent.  
  
Når det gjelder konkrete planer har Boarch tegnet inn tre bolighus over tre etasjer på tomta, 
der delen av ungdomsklubben mot nord og vest står. Områdereguleringsplanen for Bankgata 
og Aspåsen skoleområde vedtatt 15.06.2017 viser BAT1 mønehøyde 6 meter for bolighus og 
7 meter for BAT2 næringseiendom. De inntegnede boligene har mønehøyde 9,35 meter. Dette 
bryter med de få husene vi har igjen av førkrigsbebyggelsen i området og byen. 
  
Vi ber Bodø kommune om å revurdere saken med salg og beholde bygget i kommunalt eie, og 
satse på ungdom som en ressurs. 
  
Med hilsen 
Gøril Salomonsen og Rune Klette 
 



Svar på nabovarsel
Du kan bruke dette skjemaet for å si fra om du har merknader eller ikke. Den
som er ansvarlig for byggeprosjektet sender merknadene dine til kommunen
sammen med byggesøknaden.

Her er det planer om å bygge, rive, eller endre
 
Adresse: Bankgata 24A, 8005 Bodø

Kommune: Bodø

Gårdsnr.:
138
 

Bruksnr.:
719
 

Festenr.:
0
 

Seksjonsnr.:
0
 

Nabovarselet er mottatt av

Eier/ fester av naboeiendom: RUNE KLETTE
 

Adresse: Bankgata 20, 8005 BODØ
Gårdsnr.:
138

Bruksnr.:
666

Festenr.:
0

Seksjonsnr.:
0

 
    

Svar på nabovarselet (fylles ut av nabo/gjenboer):
 

Her kan du krysse av for om du har merknader eller ikke.

Dersom du har merknader, kan du skrive disse i tekstboksen under. Du kan også laste opp
et vedlegg ved å trykke på "Oversikt - skjema og vedlegg" øverst til venstre.

Skjemaet kan kun sendes inn én gang.

Jeg har ingen merknader

Jeg har merknader
 
Merknad til nabovarselet:
Vedrørende nabovarsel detaljregulering for Buggegården.
Jeg er medeier og beboer i Bankgata 20 (ikke Parkveien 20 som det står i nabovarselet).
Fasadene på de to bygningene som Boarch har tegnet inn på nordenden av tomten (gnr.138 bnr. 
719) framkommer ikke av skissene. Det er derfor umulig å si noe om disse. Er det planlagt nytt 
nabovarsel?
Skissene har to nybygg på 6,0 x 14,0 meter grunnflate. Mønehøyden til nybyggene er satt til 9,35 
meter. Dette bryter med reguleringsplan for plysyjbyen og planbestemmelsene § 4.1.4 Offentlig 
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tjenesteyting o_BAT 1, som tilsier øverste tillatte mønehøyde på 7 meter over gjennomsnittlig planert 
terreng. En mønehøyde 2,35 meter over høyeste tillatte mønehøyde i reguleringsplanen kan jeg ikke 
godta. 
Skissene viser bygg med asymmetriske saltak. Arkitektonisk bryter dette betydelig med 
omkringliggende bebyggelse som har saltak, valmtak og flat tak (tannklinikken). 
 
 
Dersom den som har sendt deg nabovarselet enkelt skal kunne kontakte deg ved behov, kan du
legge inn e-post og/eller telefonnummer nedenfor. Dette er frivillig.

E-postadresse: r-klette@online.no
Telefonnummer: 90694869
 

SIGNERT AV

RUNE KLETTE på vegne av KLETTE RUNE 02.05.2023

Dette dokumentet er signert elektronisk og arkivert i Altinn.
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Fra: Hallstein Sandvin <hallsteinsandvin@gmail.com>  
Sendt: lørdag 10. juni 2023 21:51 
Til: Gisle Jakhelln <gisle@boarch.no> 
Kopi: arne.vinje@bodo.kommune.no; anne-britt.noro@bodo.kommune; 
hege.ness@bodo.kommune.no; tove.oppegard.flaesen@bodo.kommune.no; 
vegard.kaasen.engen@bodo.kommune.no 
Emne: Ang. Ny reguleringsplan for Buggegården/Gimle Kulturhus/Bankgata 24 
 
Hei. 
 
Ungdomshuset Gimle har betydd svært mye for musikk og kultur i Bodø. 
 
Jeg jobbet som lydtekniker i Hønsehuset Lydstudio fra 1999 til 2009 og spilte inn eller mikset 
utgivelser med svært mange band og artister fra miljøet på Gimle. Jeg kan nevne The 
Spectacle, Silje Halstensen (Bendik), Kråkesølv, Sigurd Lamark og Sondre Justad. 
 
X-rockeklubb holdt til på Gimle og ble etterhvert en svært profesjonell konsertarrangør.  
Bodø Hardcore festival ble til i det samme miljøet og Nødutgangfestivalen brukte også 
scenen på Gimle. Jeg kan huske konserter med artister fra Sverige, Tyskland, USA og 
Canada. 
 
Disse ungdommene er i dag artister med betydelig suksess, produsenter, 
lyd/lys/sceneteknikere og jobber bl. a. i Stormen Konserthus, Lydteamet, Beyond 
Management og Store Studio. 
 
Det kan ikke være noen tvil om at dette huset har skapt unike muligheter for ungdom. I 
denne tidsperioden jeg nevner ble det skapt utrolig mye aktivitet og positivitet. 
 
I lys av disse fakta mener jeg det vil være ei smart investering for framtida å bevilge midler til 
å sette i stand Gimle som kulturhus for uorganisert ungdom.  
 
Mvh 
Hallstein Sandvin 
 



Hei 
 
Vi registrerer ditt innspill til oppstartmeldingen.  
 
For å kunne ta ditt innspill med på best måte ber vi om at du sender din tilhørighet/gateadresse/g.nr-
bnr til Bankgata 24. 
 
Mvh 
 
Gisle Jakhelln 
siv.ark. mnal 
 

 
  
BOARCH arkitekter as 
Besøksadresse - Sjøgata 21, 5. etg. 
Postadresse - Postboks 324, 8001 Bodø. 
Tlf  GJ direkte          93 40 94 09 
Mobil privat              93 40 94 09 
e-post gisle@boarch.no 
www.boarch.no 
 

 
 
 
 
Fra: jannna.risnes39 <jannna.risnes39@gmail.com>  
Sendt: søndag 4. juni 2023 11:08 
Til: Gisle Jakhelln <gisle@boarch.no> 
Emne: Innspill ang Gimle 
 
 
Jeg synes kommunens forslag om å rive Gimle er en dårlig ide. Ungdommen trenger dette historiske 
bygget. Ikke la denne "institusjonen" gå heden for lappe på skakkjørt økonomi.  
 
Mh 
 
Jan Erik Risnes  
 
 
Sendt fra min Galaxy 
 
 



E-post fra Marit Vindvik 
06.06.2023 
 
 
Fra: Marit <marit.vindvik@gmail.com>  
Sendt: tirsdag 6. juni 2023 14:33 
Til: Gisle Jakhelln <gisle@boarch.no>; Hans.Fredrik.Molmshaug.Lien@bodo.kommune.no; 
postmottak@bodo.kommune.no 
Kopi: Agnete.Tjaerandsen@bodo.kommune.no; Andreas.Tymi@bodo.kommune.no; ann-
kristin.moldjord@bodo.kommune.no; Hans-Jacob.Engen@bodo.kommune.no; 
haakon.andreas.moller@bodo.kommune.no; Ida.Gudding.Johnsen@bodo.kommune.no; 
ida.maria.pinnerod@bodo.kommune.no; Ingrid.P.Lien@bodo.kommune.no; 
Johan.Andreas.Bakke@bodo.kommune.no; Kristin.Hunstad@bodo.kommune.no; 
Kristoffer.Nohr.Unstad@bodo.kommune.no; Lars.Petter.Rekkedal@bodo.kommune.no; 
Lars.Vestnes@bodo.kommune.no; Nuwar.Mahmoud.Salman@bodo.kommune.no; 
Ola.Smeplass@bodo.kommune.no; Paro.Nina.Lyngmo@bodo.kommune.no; 
Rina.Susanne.Nicolaisen@bodo.kommune.no; Svein.Mollersen3@bodo.kommune.no; 
Synnove.Pettersen@bodo.kommune.no; fredric@musikkfestuka.no; hakmagns@gmail.com; 
annemhaugen@hotmail.no; horori@live.no; s.winn@outlook.com; kschjenkenn@gmail.com; 
sigurdmyrvoll@gmail.com; rinanicolaisen@yahoo.no; larsvestnes@gmail.com; 
liv.bente.kristoffersen@innovasjonnorge.no; post@espenrokkan.no; christinekn@icloud.com; 
ole.hjartoy@outlook.com; morten.stver@gmail.com; finn-ove@sjco.no; tordhen@online.no; 
noravmiller@outlook.com; joakimsennesvik@gmail.com; lien.ingrid@gmail.com; 
lima78@gmail.com; janne_ellingsen@yahoo.no; towisth@hotmail.com; btzahl@hotmail.com; 
karoliussen68@gmail.com; synnehb@gmail.com; tomas.lopez@bymisjon.no; 
astridtoveolsen@gmail.com; bente.haukaas@gmail.com; thangel@gmail.com; Tor-
Ove.Falch@bodo.kommune.no 
Emne: Ang ny reguleringsplan for Buggegården/Gimle Kulturhus/Bankgata 24 
 
Hei! 
 
Siden det tydeligvis foreligger en del feilinformasjon, samt at Boarch/kommunen ønsker 
innspill til hva som skal skje med Buggegården/Gimle Kulturhus - sender jeg denne mailen til 
alle dere. 
 
1. På orienteringsmøtet 10.mai 2023 i Rådhuset ble det tydeliggjort et skille mellom 
Buggegården og Gimle Kulturhus. Dette er feilinfo, Gimle Kulturhus var ikke bare i utbygget - 
det var i hele Buggegården også. Det ble også påpekt at Formannskapet har bestemt salg 
av eiendommen i 2021, og at et salg på det åpne markedet derfor kommer til å skje. Her må 
jeg minne om at Bystyret er øverste organ, og at Formannskapet kun kan ta avgjørelser i 
hastesaker og småsaker. Et evt salg av Gimle er hverken hastesak eller småsak. Ifølge 
avisartikkel i Nordlands Fremtid 16.07.1977 vedtok Formannskapet at bruk av Buggegården 
til ungdomssenter var forutsatt at bygningen skal ha permanent karakter, men det har 
kanskje dagens Formannskap ikke blitt opplyst om? 
Jeg må derfor spørre på hvilket grunnlag Formannskapet har stemt for salg av eiendommen, 
og har Bystyret all info de trenger? 
 
2. Bystyret avgjorde i 2019 (19/6, 19/12 Arkivsaksnr. 2019/2917) at «Høsten 2019 er alt av 
stillingsressurser flyttet til Svømmehallen. Det anbefales derfor å vente med å ta en 
beslutning i forhold til Gimle, til valg rundt andre kommunale bygg er tatt og til erfaringene fra 
den gamle Svømmehallen har til kommet. Ingen annen permanent virksomhet skal inn i 
bygget for endelig beslutning er tatt i ny sak.»  



Her må jeg minne om at det eneste som ble flyttet til Svømmehallen er øvingsrommene som 
ble kalt Rockebadet, og som ikke hadde tilhold på Gimle - men i kjelleren på Bankgata 
ungdomsskole. Jeg må derfor spørre om hva kommunen har gjort seg av erfaringer fra 
Svømmehallen, og hva kommunen har av tilbud til de uorganiserte ungdommene som 
tidligere fylte Gimle kulturhus? (Obs, her er det ikke rimelig å svare «Fellesverket» da dette 
er i regi av Røde Kors, og ikke kommunen. Svømmehallen er heller ingen ungdomsklubb 
eller et sted å henge for uorganiserte ungdom.) Er Bystyret informert om Formannskapets 
vedtak om salg av Gimle, og hva tenker Bystyret om å bli overkjørt på denne måten? 
 

3. Hvilke planer fra kommunen foreligger for de uorganiserte ungdommene? Skal disse 
fortsette å henge på City Nord, Glasshuset og på bussene for å få nødvendig 
egentid/alenetid med venner? Hvorfor ble Taket ungdomskafé i Glasshuset flyttet til Gimle 
rett før Gimle ble stengt, og hvorfor fins det ikke en ungdomskafé lengre? Ungdom trenger 
sentrumsnære møtesteder, der det ikke er mas fra foreldre/søsken eller krav om kjøpeplikt 
o.l. - det mange ungdom ønsker seg er en sofa og wifi et sted de kan møte både kjente og 
ukjente jevnaldrende. Gimle fungerte utmerket som ungdomshus i 40 år, det er vanskelig å 
forstå hvorfor kommunen plutselig avviklet alle tilbud for uorganisert ungdom - dette ønsker 
jeg en skriftlig redegjørelse om. 
 

4. Tilstandsrapporten fra 2019 om Buggegården/Gimle kulturhus sier strakstiltak kr 2 780 
000,- + utsatt vedlikehold/utskifting kr 10 380 000,-. Her virker det som om disse tallene også 
er feilinformert om, da flere politikere har uttalt seg til avisene om «mange titalls millioner». 
Og har kommunen glemt at man faktisk kan bruke huset til opplæring av elever på 
tømrerlinja, elektrolinja osv - slik man gjorde på slutten av 70-tallet da utbygget ble bygget? 
På en slik måte kan man holde kostnadene lavest mulig. Det kan virke som om kommunen 
hele tiden har hatt en underliggende plan om å rive/selge eiendommen da det i løpet av 
kommunens 40 års eierskap omtrent ikke har blitt brukt midler til vedlikehold av huset? 
 

5. På måten eiendommen ble tilegnet kommunen tidlig 70-tall, er det mange flere enn meg 
som får en vond bismak av. (Ord som overgrep og sexisme har blitt brukt) Det smaker ikke 
bedre av at kommunen nå ønsker å selge til høystbydene. Å la et vernet bygg forfalle minner 
om slik hushaier gjør. Å ha som bærekraftsmål at inntekt fra salg av eiendommen skal gå til 
«ny by, ny flyplass» på bekostning av tilbud til uorganisert ungdom gir en ekstra vond 
bismak. Kulturhovedstad 2024 er kanskje kun ment for de voksne som har økonomi til å 
betale for egne ønsker?  
 

Jeg håper dere kan lese (og forstå) innholdet i denne artikkelen https://www.an.no/hva-
skjedde-egentlig-med-kulturhuset-gimle/o/5-4-1739899 
 
Jeg vil med dette oppfordre til å avvikle planer om ny reguleringsplan for eiendommen, og 
bevare eiendommen som ungdomshus på permanent basis.  
 
Og jeg forventer å få fornuftige svar fra dere på mine spørsmål i denne mailen. På forhånd 
takk for svar. 
 
 
Mvh 
Marit Vindvik 
 
Marit.vindvik@gmail.com 
Tlf 93262839 



 



 
Fra: Muhammed Jordahl <muhammed.jordahl@gmail.com>  
Sendt: tirsdag 23. mai 2023 18:58 
Til: Gisle Jakhelln <gisle@boarch.no>; Aksel Egge <Aksel2711@gmail.com> 
Emne: Innspill, Gimle 
 
Så dere ønsker innspill til planprogrammet på Gimle? Det er jo høyst merkelig at Bodø Kommune 
lønner dere for å gjøre en jobb som ikke er nødvendig for dere å gjøre. At Gimle ble bestemt solgt er 
en beslutning som ble tatt bak lukkede dører, ikke i Bystyret. Dette er en politisk farse, som dere så 
fort som mulig burde trekke dere ut fra.   
 
Bystyret 2019: Sak 19/6, 19/12, arkivsaksnr. 2019/2917 “Høsten 2019 er alt av stillingsressurser 
flyttet til Svømmehallen. Det anbefales derfor å vente med å ta en beslutning i forhold til Gimle, til 
valg rundt andre kommunale bygg er tatt og til erfaringene fra den gamle Svømmehallen har til 
kommet. Ingen annen permanent virksomhet skal inn i bygget for endelig beslutning er tatt i ny sak.»  
 
Noen rapport på erfaringene fra den gamle svømmehallen foreligger ikke ennå. Og en slik rapport vil 
uansett slakte hele stuntet med å forsøke å tømme Gimle for ungdom ved å leie svindyre 
musikkøvingsrom på Gamle Svømmehallen, som substitutt for alt som forgikk på Gimle. At 
kommunen fortsatt tør å holde dørene stengt på Gimle vitner kun om arroganse. I flere tiår har 
kommunen aktivt gått inn for å gjøre Gimle ubrukelig for ungdommen, men vi har for lengst 
gjennomskuet Bodø Kommune, og deres kapital styrte agenda. Aktiviteten som var på Gimle er ikke 
ivaretatt! Hva som er overført til Svømmehallen er kun musikk-øvingscellene. Her kan jeg nevne at da 
"Gimle ble flyttet" til Gamle Svømmehallen så var det ingen band som øvde på Gimle. Di kommunale 
øvingsrommene var lokalisert på Rockebadet i kjelleren på Bankgata Ungdomsskole og ikke på Gimle. 
Og det er kun denne aktiviteten som er flyttet til Gamle Svømmehallen. Samt at di kommunalt 
ansatte som brukte å jobbe på Gimle.       
 
Det trengs ingen omregulering fra samfunnshus til bolig. Heller så trenger deres oppdragsgiver (Bodø 
Kommune) å roe ned husokkupantnykkene sine, gjøre nødvendig vedlikeholdsarbeid, og låse opp 
døra på Gimle 
 
Som dere ser så er nedleggelsen av ungdomsklubb, møtearena og fristed for ungdommen på Gimle, 
en kilde til konflikt, og det trenger dere strengt tatt ikke være en del av, uansett hvor mye di betaler 
dere.     
 
 
Hilsen Muhammed Jordahl 
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Innspill ved oppstart - Buggegården - Bankgata 24 - Bodø - 
Oppstartmelding - Plan ID 2022014 - Bodø kommune  
 
Nordland fylkeskommune viser til oppstart av planarbeid av detaljregulering for Buggegården 
i Bodø kommune. Hensikten med planarbeidet er å omregulere til boligformål og legge til 
rette for oppføring av to leilighetsbygg. Planen er vurdert av plankonsulent til å utløse krav 
om konsekvensutredninger da det ikke er i tråd med overordnet plan.  
Frist for innspill er satt til 10.06.2023.  
 
Med bakgrunn i lov om kulturminner, vegloven, naturmangfoldloven og plan- og 
bygningsloven, herunder fylkesplanen og rikspolitiske retningslinjer, gir Nordland 
fylkeskommune følgende innspill.  
 
Merknader 
 
Kulturminner  
Bugge-gården/ kulturhuset Gimle ligger innenfor området Plysjbyen i Bodø. I Plysjbyen er 
bygningene i hovedsak avsatt med hensynssone H570 i reguleringsplan for Plysjbyen fra 
2009 (planid:1026). I planen fra 2009 er hele tomten Gimle står på regulert til bevaring.  
 
Tomten Gimle står på ble også omfattet av reguleringsplanarbeidet med Bankgata-Aspåsen i 
2017 (planid: 2015011). Denne planen gjelder foran planen fra 2009, og i denne planen fikk 
kun hovedhuset en hensynssone for bevaring. Planen fra 2017 åpnet videre for at 
eksisterende tilbygg kan rives og erstattes med nytt tilbygg. Nordland fylkeskommune har i 
forbindelse med reguleringsplanen fra 2017 akseptert at tilbygget kan rives og erstattes med 
nytt tilbygg. I planbestemmelsene står det at: 
 

Nytt tilbygg kan oppføres som kontrast eller som kopi av hovedbygningen, men må 
tilpasses husets symmetri og underordne seg hovedbygningen mhp. på volum og 
byggehøyder. 

 
Videre står det: 
 

mailto:post@nfk.no
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Øverste tillatte mønehøyde på 7 meter over gjennomsnittlig planert terreng. 
Utnyttelsesgraden er satt til % BYA= 35 % 

I kommunens temaplan for kulturminner (2020) ligger hele tomten innenfor området omtalt 
som regulert til kulturvern. 
 
Nordland fylkeskommune mener at planbestemmelsene i gjeldende reguleringsplan på en 
god måte ivaretar kulturmiljøet. Fylkeskommunen vil også påpeke at kulturmiljøforvaltningen 
ikke ønsker kontrastbygg slik det er åpent for i eksisterende bestemmelsene. Dette i tråd 
med dagens praksis og Riksantikvarens bystrategi. 
 
Fylkeskommunen er kritiske til at det legges rette for en sterk fortetning på tomt i område 
med stor verneverdi og i umiddelbar nærhet til bygninger som er regulert til bevaring. Etter 
vår vurdering kan en slik fortetning være i strid med verneinteressene i området og kan 
skape uønsket presedenseffekt. Planinitiativet, slik det nå foreligger, vurderes til å kunne 
være i strid med vesentlige regionale og nasjonale kulturmiljøinteresser. 
 
Det er imidlertid positivt at kulturmiljøet skal utredes i konsekvensutredningen, og vi forventer 
at det utredes flere alternative utbygninger der man vurdere plasseringer, volum og tilpasning 
til bygningsmiljøet.  
 
Fylkeskommunen ser at nye bygg ikke nødvendigvis må være et tilbygg til Buggegården, 
men ønsker at mesteparten av bestemmelsene i gjeldende reguleringsplan videreføres. 
Fylkeskommunen ber derfor om at det i konsekvensutredningen, og i planprosessen, utredes 
hvordan tomten kan utbyttes innenfor en %BYA=35%, maks mønehøyde på 7 meter og at 
nye bygg er tilpasset kulturmiljøet, Buggegårdens symmetri og underordner seg 
hovedbygningen med hensyn til volum og byggehøyder. 
 
Fylkeskommunen deltar gjerne i dialog for å finne en god løsning. 
 
Planavklaring 
I planforslaget står det at tiltakshaver har tolket reguleringssituasjonen slik at 
områdereguleringsplanen fra 2017, hvor bare Buggegården er regulert til H570 Hensynssone 
bevaring, gjelder framfor temaplanen for kulturminner fra 2020. Fylkeskommunen ber Bodø 
kommune vurdere hvilken plan som er gjeldende. Fylkeskommunen ber videre  om at  
vurderingen, og konsekvensen av denne, kommer fram i planen før den legges ut på høring 
og offentlig ettersyn. 
 
Veiledning 
Fylkeskommunen skal i henhold til plan- og bygningsloven § 3-2 bistå og veilede 
kommunene i deres planoppgaver. Konsulent og kommune oppfordres til å ta kontakt med 
aktuelle saksbehandlere ved behov. Fylkeskommunen viser til planveiledning på nettsiden 
veiledning, råd og bistand i plansaker - Nordland fylkeskommune (nfk.no).  
Det vises også til regjeringens nettside www.planlegging.no  
 
Kontakter i fylkeskommunen 
 
Fag  Kontaktperson Kontaktinformasjon 
Kulturminner Trym Sundseth trysun@nfk.no 

https://www.nfk.no/tjenester/planer-og-planlegging/veiledning-rad-og-bistand-i-plansaker/
http://www.planlegging.no/
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Plan og øvrig Kristin Marie Singstad krisin@nfk.no 
 
 
Med vennlig hilsen 
Silje Charlotta Wästlund 
faggruppeleder plan og analyse 
 
Dokumentet er elektronisk godkjent og har derfor ingen signatur 
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NVEs generelle innspill - Varsel om oppstart - Detaljregulering - 
Buggegården, Bankgata 24 - Bodø kommune 
Vi viser til høringsbrev datert 24.04.23. Saken gjelder varsel om oppstart av 
detaljreguleringsplan for Buggegården i Bodø kommune. Hensikten med planarbeidet er å 
legge til rette for bolig. 
 
Om NVE   
Norges vassdrags- og energidirektorat (NVE) er nasjonal sektormyndighet med 
innsigelseskompetanse innenfor saksområdene flom-, erosjons- og skredfare, allmenne 
interesser knyttet til vassdrag og grunnvann, og anlegg for energiproduksjon og framføring 
av elektrisk kraft. NVE har også ansvar for å bistå kommunene med å forebygge skader fra 
overvann gjennom kunnskap om avrenning i tettbygde strøk (urbanhydrologi). NVE gir råd 
og veiledning om hvordan nasjonale og vesentlige regionale interesser innen disse 
saksområdene skal tas hensyn til ved utarbeiding av arealplaner etter plan- og 
bygningsloven (pbl).   
NVE vil prioritere å gi konkrete innspill og uttalelser til reguleringsplaner der det bes om 
faglig bistand til konkrete problemstillinger. På grunn av stor saksmengde i forhold til 
tilgjengelige ressurser har ikke NVE kapasitet til å gå konkret inn i alle varsler om oppstart 
til reguleringsplaner. Etter en faglig prioritering gir vi bistand til de kommunene som har 
størst behov.    
   
NVEs generelle veiledning   
NVEs kartbaserte veileder for reguleringsplan er en veileder som leder dere gjennom alle 
våre fagområder og gir dere verktøy og innspill til hvordan våre tema skal ivaretas i 
reguleringsplanen. Vårt innspill er at dere går gjennom denne kartbaserte veilederen og 
bruker den i planarbeidet. Forslagstiller har ansvar for at disse interessene blir vurdert i 
planarbeidet.   
Vi anbefaler også at dere bruker våre internettsider for arealplanlegging. Her er 
informasjonen og veiledningen lagt opp etter 
plannivå, https://www.nve.no/arealplanlegging/.    

https://nve.maps.arcgis.com/apps/MapSeries/index.html?appid=66271d2e94014aff80fc065a18ad1f50
https://www.nve.no/arealplanlegging/
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På NVEs internettsider finner dere også koblinger til veiledere og verktøy. Det ligger også 
mye arealinformasjon på NVEs kartløsninger.   
   
NVE sin oppfølging av planarbeidet   
Kommunen må vurdere om planen ivaretar nasjonale og vesentlige regionale interesser, 
jf. NVEs veileder 2/2017 Nasjonale og vesentlige regionale interesser innen NVEs 
saksområder i arealplanlegging.    
Dersom planen berører NVEs saksområder, skal NVE ha tilsendt planen ved offentlig 
ettersyn. I plandokumentene må det gå tydelig fram hvordan de ulike interessene er 
vurdert og innarbeidet i planen. NVE prioriterer å gi innspill og uttalelser til 
reguleringsplaner der det bes om faglig bistand til konkrete problemstillinger. Alle 
relevante fagutredninger innen NVEs saksområder må være vedlagt planer som sendes på 
høring til NVE.   
Dere kan ta kontakt med NVE dersom det er behov for konkret bistand i saken. 
 
 
Med hilsen 
 

Øyvind Leirset 
Seksjonssjef 

Søren Elkjær Kristensen 
Senioringeniør 

 

Dokumentet blir sendt uten underskrift. Det er godkjent etter interne rutiner. 
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Uttalelse - Oppstart - Reguleringsplan - detaljregulering - Bodø 138/666 
mfl. - Buggegården - planID 2022014 

Vi viser til varsel om oppstart av planarbeid, oversendt 24. april 2023. 
 
Det går fram at hensikten med planarbeidet er å legge til rette for bygging av boliger. Buggegården 
(som er bevaringsverdig) foreslås ominnredet til 2-4 leiligheter, og tilbygget mot nord skal rives og 
erstattes med nybygg. Uteoppholdsareal er foreløpig tenkt plassert i den sørvestre delen av tomta, 
og den grønne karakteren i området skal beholdes med trær og busker i hagen. 
 

Planfaglige forhold 
Planstatus 
Området er i kommuneplanens arealdel avsatt til offentlig og privat tjenesteyting. Formålet er i 
hovedsak det samme i gjeldende reguleringsplaner. 
 
Krav om konsekvensutredning 
Det er konkludert med at det er krav om konsekvensutredning, og det foreligger forslag til 
planprogram der følgende tre tema skal utredes: 

• Kulturminner og kulturmiljø. 
• Arkitektonisk og estetisk utforming, uttrykk og kvalitet. 
• Barn og unges oppvekstvilkår. 

 
Støy kunne vært del av konsekvensutredningen, men må uansett utredes. Vi viser til det som er sagt 
om dette nedenfor. 
 

Klima og miljø 
Støy 
Det er i forslag til planprogram sagt at planområdet ligger i rød støysone fra biltrafikk i Bankgata, og 
at «dette medfører krav om innglassede balkonger ved nye boliger».  
 
Statsforvalteren forutsetter at Klima- og miljødepartementets retningslinje for behandling av støy i 
arealplanlegging (T-1442/2021) legges til grunn i planarbeidet. Miljødirektoratets veileder om 

https://www.regjeringen.no/contentassets/7d2793f6d8254e4b9cc2c4f33592657f/t-1442-2021.pdf
https://www.regjeringen.no/contentassets/7d2793f6d8254e4b9cc2c4f33592657f/t-1442-2021.pdf
https://www.miljodirektoratet.no/ansvarsomrader/forurensning/stoy/for-myndigheter/veileder-om-behandling-av-stoy-i-arealplanlegging/
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behandling av støy i arealplanlegging (M-2061) gir føringer om hvordan T-1442 skal brukes og 
forstås.  
 
Ved støy over grenseverdiene i tabell 1 i T-1442, må det lages en detaljert støyutredning. 
 
Det er i støyretningslinjen gjennomgående lagt vekt på tre kvalitetskriterier: 

• Tilfredsstillende støynivå innendørs 
• Tilgang til egnet uteoppholdsareal med tilfredsstillende støynivå 
• Stille side 

 
Krav til støyforhold innendørs og på uteoppholdsareal finnes i byggteknisk forskrift. En stille side av 
bebyggelsen er viktig for å redusere støyplager og helsekonsekvenser som følge av støy. 
Støyretningslinjen skiller mellom stille side og dempet fasade. 
 
Vi gjør oppmerksom på at innglassede balkonger ikke kan regnes som uteoppholdsareal. 
 
Det er under pkt. 1.2.2 i veilederen M-2061 sagt bl.a. følgende:  

Vinterhager, innglassede eller skjermede balkonger og verandaer kan i tillegg til dempet lydnivå på 
fasade også redusere lydnivået på balkong/veranda o.l. Det er imidlertid viktig å være klar over at 
slike glassbalkonger kan ha utfordringer med oppvarming på sommeren, og tiltaket bør derfor 
kombineres med solavskjerming og/eller kjøling. Andre forhold, som brann og rømningsvei må 
også vurderes. Vær oppmerksom på at slike innglassede areal ikke anses som et uteareal i 
henhold til TEK. Se mer veiledning om innglassing/vinterhage/hagestue i kapittel 1.2.4 om stille 
uteoppholdsareal. 

 
Og det er under pkt. 1.2.4 om stille uteoppholdsareal sagt dette: 

I § 8-3 i byggteknisk forskrift defineres uteoppholdsareal som opparbeidede arealer som skal være 
egnet for rekreasjon, lek og aktiviteter for ulike aldersgrupper. Det fremgår av veilederen til 
forskriften at viktige egenskaper for et egnet uteoppholdsareal er at deler av området reserveres til 
felles uteoppholds- og lekearealer med solinnfall, skjerming mot vær og klima, og vern mot støy. 
Forskriften sier også at uteoppholdsarealet for boenheter skal være variert slik at det kan benyttes 
til ulike aktiviteter og for ulike aldersgrupper av beboere. Et uteareal kan i henhold til TEK ikke 
være overbygget. Et innglasset, overbygget areal kan altså ikke regnes som uteoppholdsareal (og 
regnes inn i MUA). 

 
Støyforholdene bør avklares så tidlig som mulig i planprosessen, slik at støyforhold blir 
premissgivende for planlegging av bebyggelsen. Gjennomgående boenheter med stille side må være 
utgangspunktet, herunder at det i bestemmelsene stilles krav om dette. 
 
Nærmiljø / Barn og unge  
Hensynet til barn og unges oppvekstvilkår må ivaretas i planarbeidet, jf. plan- og bygningsloven § 1-1 
siste ledd. Planer skal i henhold til plan- og bygningsloven § 3-1 fjerde ledd bidra til å gjennomføre 
internasjonale konvensjoner og avtaler innenfor lovens virkeområde, noe som også omfatter 
barnekonvensjonen.  
 
Planprogrammet angir om konsekvensutredning av barn og unges oppvekstvilkår at det skal 
vurderes hvordan kravene til lek- og uteoppholdsarealer er ivaretatt for boligsituasjonen, og nærhet 
til barnehage og skole. Sikkerhet ved ferdsel i forhold til biltrafikk skal inngå i vurderingen. 
 

https://www.miljodirektoratet.no/ansvarsomrader/forurensning/stoy/for-myndigheter/veileder-om-behandling-av-stoy-i-arealplanlegging/
https://dibk.no/byggereglene/byggteknisk-forskrift-tek17/8/8-3/
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Vi anbefaler at Kommunal- og distriktsdepartementets sider om barn og unge som fagtema i 
planlegging benyttes i arbeidet.  
 

Samfunnssikkerhet og beredskap 
Klimatilpasning 
Statlig planretningslinje for klima- og energiplanlegging og klimatilpasning (SPR) gir føringer for 
kommunenes, fylkeskommunenes og statens arbeid med klimatilpasning. Det er utarbeidet en egen 
veileder for hvordan klimatilpasningsarbeidet kan gjennomføres. Her er det henvisninger til lovkrav 
og lenker til en rekke eksempler. Veilederen tar for seg klimatilpasning for både planstrategi, 
kommuneplanens samfunnsdel og arealdel, temaplan og reguleringsplaner. Veilederen viser også til 
hvilket ansvar ulike offentlige aktører har i klimatilpasningsarbeidet. 
 
Statsforvalteren har også utarbeidet tall for fremtidig temperatur, nedbør og havnivåstigning for 
ulike steder i Nordland. Disse tallene skal legges til grunn ved planlegging. Statsforvalteren har 
samlet vår informasjon om klimatilpasning i Nordland på denne siden: 
https://www.statsforvalteren.no/Nordland/Samfunnssikkerhet-og-beredskap/klimatilpasning/ 
 

Digitaliserte plankart 
Kommuner som har geosynkronisering av plandata med Kartverket må sørge for at også 
høringsutkast blir gjort tilgjengelige for synkronisering. Kommuner som ikke har geosynkronisering 
må fortsatt sende høringsutkast av alle plantyper til plannordland@kartverket.no. Planen vil da både 
bli kvalitetssikra og gjort tilgjengelig gjennom Nordlandsatlas. 
 

Samordning av statlige innsigelser i Nordland 
Statsforvalteren har i henhold til Kommunal- og moderniseringsdepartementets brev av 22.12.17 
ansvar for å samordne innsigelser fra regionale statsetater i Nordland i plansaker. Vi ber om at 
kommunen setter av tid til dialog med berørte statlige myndigheter, i den grad det dreier seg om 
arealkonflikter. En slik dialog bør fortrinnsvis skje før saken sendes på offentlig ettersyn. 
Statsforvalteren kan bidra til å gjennomføre en slik dialog. 
 
 
Med hilsen 
 
Tore Vatne (e.f.) 
seksjonsleder 

  
 
Hanne M. K. Hanssen 
seniorrådgiver 

 
Dokumentet er elektronisk godkjent 
 
 
 
 
Kopi til: 

Bodø kommune Postboks 319 8001 Bodø 
Nordland fylkeskommune Postmottak Fylkeshuset 8048 Bodø 

 
 
 

https://www.regjeringen.no/no/tema/plan-bygg-og-eiendom/plan_bygningsloven/planlegging/fagtema/barn_unge/id2791131/
https://www.regjeringen.no/no/tema/plan-bygg-og-eiendom/plan_bygningsloven/planlegging/fagtema/barn_unge/id2791131/
https://www.fylkesmannen.no/Nordland/Samfunnssikkerhet-og-beredskap/klimatilpasning/
mailto:plannordland@kartverket.no
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